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Contour de Twern: bezoek aan ouderen van 75+ 
Chris van Rijswijk coὄrdineert de preventieve huisbezoeken. Sabine van Bruggen is de 
ouderenadviseur. Er zijn 12 vrijwilligers die de ouderen thuis bezoeken. De respons is ongeveer 50%. 
Er zijn zo’n 200 huisbezoeken per jaar en de helft van het aantal ouderen is bereikt. 1 x per kwartaal 
wordt aan de Gemeente gerapporteerd en via Irma Remeeus van de Gemeente wordt het 
Seniorenplatform geïnformeerd. Ook is er 1 x per jaar een presentatie bij het Seniorenplatform. 
Er is een convenant tussen de Kerken en de Gemeente over de ouderenzorg. 
 
Er is een nieuw vignet voor het Seniorenplatform ontworpen voor het briefpapier, de website, de 
Nieuwsbrief en de vaandels/banieren. 
 
N.a.v. de notulen van 26 november 2013: 
 
Tijdens de zomer t/m september zal het Seniorenplatform een grote enquête uit laten voeren onder 
senioren in Krimpen aan den IJssel m.n. om duidelijk te krijgen wat er (niet) leeft in deze groep.  Er 
moet over gebrainstormd worden hoe dit vorm gegeven en uitgevoerd gaat worden.  
De belbus en Crimpenersteyn blijven op de aandachtslijst van het Seniorenplatform staan.  
Er is gesproken met Jumbo en Lidl over een postagentschap. Het is te kostbaar om een balie met 
opgeleid personeel en opslag voor de pakketten te realiseren.  
Buurtcoach Ellen van Pelt zal breed ingezet worden. Dit is mede te danken aan de inzet van het 
Seniorennplatform. Wij houden een vinger aan de pols o.a. via de voorzitters van de wijkcomités. 
 
Gast is Kees Snoey, voorzitter van het PCOB. Het Seniorenplatform streeft naar goede 
vertegenwoordiging van de ouderenbonden. Het PCOB wil graag een vertegenwoordiger afvaardigen 
naar het Seniorenplatform. Het zal besproken worden en doorgegeven worden aan het 
Seniorenplatform. 
 
Via de website zijn 2 klachten binnengekomen over het vervoer van een scootmobiel en het 
kerstdiner in het Facet. Deze klachten zijn adequaat afgehandeld.  
 
Het Seniorenplatform maakt deel uit van de gemeentelijk werkgroep om de communicatie over de 
WMO naar de bevolking gestalte te geven. Er is een informatieronde geweest voor de professionals, 
er komt een WMO krant voor de hele bevolking en er wordt per wijk een informatiebijeenkomst 
georganiseerd. In het najaar zal het Seniorenplatform een informatiebijeenkomst organiseren voor 
de senioren.  
 
In de volgende Klinker komt een artikel over de wijkschouw te staan. Er staat voor dit jaar 1 
wijkschouw op het programma/de begroting – te weinig. 
 
De financiën van het Seniorenplatform zijn zeer gezond. De penningmeester stuurt een overzicht. In 
2014 is 15.000 euro te besteden. Het meeste geld wordt besteed aan de website en aan scholing. 
Leden van het Seniorenplatform kunnen reiskosten declareren, met bonnetjes.  
 
De evaluatie van Domotica is 4 februari, 9.30 uur in het Gezondheidscentrum en zal door het 
Seniorenplatform bezocht worden. 
 
De volgende Nieuwsbrief zal in april/mei verschijnen. In maart is de redactievergadering. 
Mogelijke onderwerpen: Crimpenersteyn, veiligheid met de ‘seniorenpolitieman’, Contour de Twern, 
de belbus en de seniorenadviseur. 



 
Volgende vergadering: 
Dinsdag 25 februari, 9.30 uur in het Facet.  
 
 
 
 


